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 آغاز بررسی گزینه های سرمربی گری کشتی آزاد
از سوی علیرضا دبیر

رییس فدراسیون کش�تی بررسی گزینه های سرمربی گری جدید تیم ملی کشتی 
آزاد را آغاز کرد.

به گزارش ایسنا، پس از حضور تیم ملی کشتی آزاد در المپیک  توکیو که با کسب یک نقره 
حسن یزدانی و یک برنز امیرحسین زارع همراه بود و همچنین پایان قرارداد غلامرضا محمدی 
س��رمربی تیم ملی کشتی آزاد، رییس فدراسیون کشتی مذاکرات و بررسی های خود را برای 

انتخاب سرمربی جدید کشتی آزاد آغاز کرد.
دبیر برای انتخاب بهترین گزینه، ش��خصا مش��غول رایزنی با قهرمانان و کارشناسان کشتی 

برای انتخاب هر چه سریعتر سرمربی جدید تیم ملی کشتی آزاد است.
در ای��ن می��ان نام چن��د گزینه از چهره های ش��اخص کش��تی آزاد برای بدس��ت گرفتن 

سرمربی گری تیم ملی مطرح شده است.
ش��نیده ها حاکیس��ت با توجه به در پیش بودن رقابت های جهانی نروژ، رییس فدراس��یون 
کش��تی قصد دارد پس از بررس��ی های خود تا ۱۰ روز آینده سرمربی جدید تیم ملی کشتی 

آزاد را تعیین کند.
ب��ا توج��ه به اعتقاد دبیر ب��ه توانایی فنی غلامرضا محمدی، وی به دنبال اس��تفاده از او در 

بخش های دیگر خواهد بود.

تمدید قرارداد استونز با سیتی
مدافع منچسترسیتی قرارداد خود را با منچسترسیتی تا ۲۰۲۶ تمدید کرد.

به گزارش از تلگراف، جان استونز مدافع منچسترسیتی قرارداد خود را با این باشگاه تا سال 
۲۰۲۶ تمدید کرد و در این تیم ماندنی شد. قرارداد قبلی او تا پایان فصل بعد اعتبار داشت.

او بعد از تمدید قرارداد خود، گفت: بهتر از این نمی ش��د. خیلی خوش��حالم. دوس��ت دارم 
بخش��ی از این تیم باش��م و در موفقیت ها س��هیم باش��م. از اینکه در چنین باشگاهی هستم 

خوشحالم و امیدوارم در سال های پیش رو بتوانم بهترین عملکرد خودم را داشته باشم.
جان استونز که با ۵۶ میلیون یورو در سال ۲۰۱۶ از اورتون راهی منچسترسیتی شد فراز و 
نشیب زیادی در این تیم داشت و چندان نتوانست انتظارها را برآورده کند و در ابتدای فصل 

صحبت های زیادی درباره رفتن او به گوش رسید.
منچسترس��یتی در اولین دیدار خود در فصل جدید لیگ برتر باید در دیداری دش��وار برابر 

تاتنهام قرار گیرد.

 VAR برگزاری مینی کمپ برای استقرار تجهیزات 
و آموزش داوران در ایران

در ششمین جلسه کارگروه VAR در ایران، پیشنهاد تامین یک مینی کمپ برای 
استقرار اولیه تجهیزات VAR و آموزش آفلاین و آنلاین داوران مصوب شد.

به گزارش ایس��نا، ششمین جلسه کارگروه VAR با حضور مشاور رئیس در امور فناوری و 
اطلاعات، روس��ای دپارتمان های بین الملل و حقوقی، سرپرست کمیته مسابقات، نمایندگان 
دپارتمان های داوری، بازاریابی و کمیس��یون معاملات پیش ازظهر امروز )سه شنبه( در سالن 
اجتماعات روابط عمومی فدراسیون برگزار شد. در این نشست جدول مقایسه STP ها مورد 
بررسی اعضا قرار گرفت. گزارش مکاتبات و تعاملات با شرکت های مورد تایید فیفا در زمینه 
تامین تکنولوژیVAR ارائه شد. همچنین در خصوص پیش بینی ها و مدیریت ریسک پروژه 
مباحثی مطرح ش��د. پیش��نهاد تامین یک مینی کمپ برای استقرار اولیه تجهیزات VAR و 

آموزش آفلاین و آنلاین داوران مصوب شد.

ادوکات: در اسپانیا آماده بازی با ایران و کره می شویم
سرمربی تیم ملی فوتبال عراق تاکید کرد که تیمش توانایی صعود به جام جهانی 

را دارد.
به گزارش از اسپورت، تیم ملی فوتبال عراق با هدایت ادوکات در اسپانیا اردو زده است.

ادوکات درباره این اردو گفت: ما در اردوی اسپانیا خود را آماده رویارویی با ایران و کره جنوبی 
می کنیم. اگر همه به وظایف خود پایبند باشند می توانیم به جام جهانی صعود کنیم.

این نخستین اردوی تیم ملی عراق با هدایت ادوکات است که قرار است بعد از آن هم یک 
اردو در ترکیه برگزار شود.

جدایی مس�ی و رام�وس از بارس�لونا و رئال 
مادرید در تابستان س�ال جاری، نه تنها شوک 
بزرگی ب�رای ه�واداران دو تیم ب�ود، بلکه این 
س�وال را برای اهالی فوتب�ال مطرح می کند که 

آیا تعصب و وفاداری از بین رفته است؟
به گزارش ایسنا، وقتی از فوتبال صحبت می کنیم، 
در کن��ار مقوله های مانند جذابیت، کیفیت و تکنیک 
تیمی و ف��ردی، از موضوعی به نام تعصب و وفاداری 
گذش��ت. در واق��ع تعص��ب بازیکنان به باش��گاه ها و 
تیم ه��ای خود موضوعی اس��ت که در ق��رن کنونی 
و ب��ا افزایش دس��تمزدها بیش از پی��ش مورد بحث 
قرار گرفته اس��ت؛ بحث بر س��ر این اس��ت که آیا با 
وجود دس��تمزدهای کلان برای جذب س��تاره ها، آیا 
فوتبالیست ها به خاطر تعصب و علاقه خود باید قید 

دستمزد کلان را بزنند یا نه؟
اگر بخواهیم نمونه س��اده ای از این موضوع را بیان 
کنیم، باید از بازیکنی مانند فرانچسکو توتی در آاس 
رم ایتالیا یاد کرد، بازیکن که با وجود تکنیک و نبوغ 
ب��الای خود هم��واره به تیم نس��بتا معمولی خود در 
پایتخ��ت ایتالیا وفادار مان��د و هرگز این تیم را ترک 
نک��رد. جمله تاریخی و ماندگار توت��ی در واکنش به 
خبرنگاران که از او درباره علت رد پیش��نهاد نجومی 
رئال مادرید س��وال کرده بودند، هنوز هم بر سر زبان 
اس��ت که گفته بود: " هیچکس خانواده ی فقیرش را 

بخاطر پول رها نمی کند!"
فق��ط توتی نبود که در تیم فقی��ر خود ماند و قید 
میلیون ها دلار پول را زد. در دو دهه اخیر، الس��اندرو 
دل پی��رو در یوونتوس، کارلوس پویول در بارس��لونا، 
رایان گیگز در منچس��تریونایتد، اس��تیون جرارد در 
لیورپ��ول، جان تری در چلس��ی، پائول��و مالدینی در 
می��لان و ... نمادهای تعصب و وف��اداری به تیم بوده 
اند و حاضر نبودند تیمش��ان را برای پول بیشتر ترک 

کنند. خیلی از بازیکنان در س��ال های اخیر برخلاف 
این رویه عمل کرده ان��د و تقریبا پایبندی به تعهد و 
وفاداری در درجه دوم قرار گرفته و پول است که حرف 
اول را می زند. شاید این حرف تاکنون مخالفان جدی 
داشت ولی با جدایی لیونل مسی از بارسلونا و سرخیو 
رام��وس از رئال مادرید که سال هاس��ت نماد این دو 
تیم پرافتخار محس��وب می شوند، شوک بزرگی را به 
موافقان نظریه وفاداری تعصب وارد کرد؛ جایی که هر 
دو بازیکن صرفا به خاطر الزام کاهش قراردادهایشان 
تصمیم به ترک تیم های دوران نوجوانی خود گرفتند 
تا در س��ال های آخر فوتبال شان هم مبالغ هنگفتی 

را به دست آورند.
اگر چه هر دو نفر هنگام ترک تیم های خود اشک 
ریختند و هواداران ش��ان را هم ب��ا خود همراه کردند 

اما غیر از این اس��ت که وفاداری جای خود را به پول 
داده اس��ت؛ آیا این رفتار دو ابر س��تاره فوتبال جهان 
جز ارجحیت مس��ائل مالی بر وفاداری، نتیجه گیری 

دیگری دارد؟
آی��ا دوران طولانی مدت حض��ور آن ها در این دو 
تیم اس��پانیایی فراتر از مس��ائل مالی بوده است؟ بند 
هنگفت وفاداری در قرارداد لیونل مس��ی چه معنای 
دیگ��ری دارد؟  آی��ا این دو اتفاق بزرگ در تابس��تان 
۲۰۲۱، پای��ان عص��ر وف��اداری و تایی��د ب��ر دوران 

قراردادهای نجومی است؟
عل��ت اصلی جدایی این بازیکنان غیر از این اس��ت 
ک��ه دوران فوتبال هر بازیکنی به پایان می رس��د و از 
آن پ��س هیچ کس حاضر به پرداخت یک دهم یا یک 
صدم قراردادها چند ده میلیون دلاری هم برای آن ها 

نیس��ت و باید تا زمانی که می توانند پول در بیاورند؟ 
این همان موضوعی نبود که در س��ال های اخیر هم 
فوتبالیست هایی از تیم های ایران را مجاب به جدایی 

از لیگ برتر نسبتا بی پول ایران کرد؟
البته همیش��ه هم انتقالات به خاطر پول نیس��ت. 
گاه��ی بازیکنان برای رس��یدن به عناوی��ن فردی و 
تیمی، قید دس��تمزد بیشتر را می زنند تا برای کسب 
افتخ��ار راهی تیم بزرگتری ش��وند؛ مانن��د آنچه این 
روزها ش��اهدش هس��تیم و احتمالا کیلیان ام باپه با 
وجود پیش��نهاد سرس��ام آوری مالکان قطری راهی 
تیم��ی مانند رئال مادرید می ش��ود تا ب��ا این تیم به 

قهرمانی اروپا دست یابد.
مس��ی و راموس اگر از بارسا و رئال هم نمی رفتند، 
بالاخره دوران فوتبال ش��ان تا چهار، پنج سال آینده 
تمام می ش��د و حداقل در س��طح بسیار پایینی بازی 
می کردن��د اما آن ه��ا ترجیح دادند ب��ه جای ماندن 
در تی��م خود س��ابق خود و ادامه وف��اداری به تیم و 
هوادارانی که سال ها آن ها را تشویق کردند و از صفر 

تا ۱۰۰ بالا بردند، به سمت پول بیشتر بروند!
ای��ن دو بازیکن رفتند تا دس��تمزد بیش��تری را به 
دس��ت بیاورند اما آیا جز هوادارانی که سال ها بدون 
هیچ چش��م داشتی و دریافتی در س��رما و گرما تیم 
های خود را تش��ویق و ستاره ها را بزرگ کرده کرده 
اند، می توان به کس دیگری عنوان وفاداری را هدیه 

داد؟
تیمی در آمریکای جنوبی برای ارج نهادن به اهمیت 
جایگاه هوادارانش، چندین سال قبل شماره ۱۲ خود 
را بازنشس��ته کرد؛ چرا که آن ها به درستی فهمیده 
بودند در فوتبالی که به ش��کل تجاری و اقتصادی در 
آم��ده، وفاداری هیچ معنا و مفهومی ندارد و این پول 
است که حرف اول و آخر را برای بازیکنان می زند نه 

رنگ پیراهن و نماد باشگاه!

سخنگوی باشگاه پرسپولیس می گوید این باشگاه توان رقابت با 
باشگاه های صنعتی را ندارد.

به گزارش ایسنا، ابراهیم شکوری درباره آخرین وضعیت نقل وانتقالات 
باش��گاه پرس��پولیس اظهار کرد: پیرو سیاستی که باش��گاه پرسپولیس 
داشته، بر اساس نیاز کادر فنی، ما اولین خرید تابستانی را انجام دادیم و 
خوشحالیم که توانستیم بازیکنی توانمند را که در گذشته کاپیتان تیمش 
بوده و عملکرد خوبی داش��ته جذب کنیم. ما بر اس��اس لیستی که آقای 

گل محمدی در اختیارمان داده اقدام کردیم.
وی افزود: سیاست باشگاه این است که ما در آرامش خبری و در کمال 
آرام��ش نیازهای تیم را برطرف کنیم. از هواداران می خواهم به باش��گاه 
اعتماد کنند و همانطور که در نیم فصل توانستیم خریدهای خوبی داشته 
باشیم تا کمک کنیم پرس��پولیس پنجمین قهرمانی را به  دست بیاورد، 
در حال حاضر هم به دنبال این هستیم که ششمین قهرمانی پیاپی لیگ 
و قهرمانی آسیا را به دست بیاوریم. امیدوارم این روند را ادامه دهیم و بر 
اساس نیازهایمان خرید کنیم. هر خریدی انجام بدهیم به صورت رسمی 
روی س��ایت باشگاه اطلاع رسانی می کنیم و به شایعات و لیست هایی که 
در فضای مجازی منتشر می شود توجه نمی کنیم و بر اساس نیاز باشگاه 
و علام کادر فنی خرید می کنیم. ابرهیمی را هم بر اس��اس لیست آقای 

گل محمدی جذب کردیم.
وی ادامه داد: باشگاه بزرگ قطعا حواشی و اخبار بزرگ تری دارد. اولین 
خرید را با کاپیتان تیم پنجم لیگ ش��روع کردیم و بر اس��اس نیاز کادر 

فن��ی خرید می کنیم. ما دو بخش را پیگیری می کنیم. یک بخش تمدید 
قرارداد بازیکنان و یک بخش خرید بازیکن جدید اس��ت. همه  بازیکنان 
پالس مثبت دادند تا قراردادش��ان را تمدید کنند. سیاس��ت باش��گاه این 
اس��ت با یک رقم مناسب و با توجه به شان و جایگاه باشگاه خرید کنیم. 
باش��گاه پرسپولیس توان رقابت با تیم های صنعتی را ندارد. از مسئولانی 
که تصمیم می گیرند خواهش می کنم نظارت ویژه ای داشته باشند چون 
بازیکنان  ما پیشنهادات چند برابری از تیم های صنعتی دارند و در شرایط 
عادلانه امکان رقابت وجود ندارد. اینجا باشگاه پرسپولیس است و می دانیم 
برخی بازیکنان پرسپولیس را دوست دارند و از بچگی دوست داشتند به 
ای��ن پیراهن برس��ند. ما روی این برن��د کار می کنیم و اگ��ر بازیکنی به 
پرس��پولیس می آید، می داند به تیم نایب قهرمان آس��یا پا می گذارد و به 

تیمی می آید که پنج بار پیاپی قهرمان لیگ شده است. با این حال توان 
رقاب��ت نداریم. بازیکنان ما پیش��نهادات ۲۰ تا ۲۵ میلی��اردی دارند که 
تعجب می کنم چطور چنین قراردادی می بندند. ابراهیمی هم پیش��نهاد 
چند برابری داش��ته است. باشگاه پرس��پولیس بزرگ است، بزرگ بوده و 
بزرگ خواهد بود و هدف باش��گاه این اس��ت که برای ششمین قهرمانی 
برویم و برای قهرمانی آسیا حرکت کنیم. همینطور که در سکوت خبری 

کار می کنیم، همین روند ادامه خواهد داشت.
شکوری در پاسخ به این سوال که منابع مالی پرسپولیس از کجا  تامین 
می ش��ود هم گفت: وقتی از پرس��پولیس با ۴۰ میلی��ون هوادار و صفحه 
اینستاگرامی ۷ میلیونی و یک فضای مجازی چند صد میلیونی این سوال 
می پرسید، این سوال را از سایر تیم ها هم بپرسید که منابع مالی را از کجا 
می آورند. پرسپولیس پش��توانه هواداری ۴۰ میلیونی دارد. ما به احتمال 
۹۹ درص��د قرارداد کارگ��زار را اقاله می کنیم و به دنب��ال کارگزار جدید 
هس��تیم و این یک پرس��ه زمان بر اس��ت. باید فرآیند قانونی مثل مزایده 
برگزار بش��ود تا با هزینه های باش��گاه همخوانی داشته باشد. ما از بودجه 

دولتی حتی یک ریال هم استفاده  نمی کنیم.
او دربار وضعیت کریم باقری هم گفت: همه تیم ها تمایل دارند بازیکنان 
و مربیان ما را در اختیار بگیرند. باشگاه پرسپولیس با توجه به همواره در 
خدم��ت تیم ملی بوده، با تیم ملی هم��کاری کردیم اما در حال حاضر با 
کریم باقری تمدید خواهیم کرد اما اینکه با تیم ملی هم همکاری خواهد 

کرد یا خیر بحثی است که در آینده درباره آن صحبت می کنیم.

شکوری: توان رقابت با باشگاه های صنعتی را نداریم

مرگ وفاداری در فوتبال !

رحمان احمدی در گفت وگو با ایسنا

هدف سپاهان مقامی در شان و شخصیت باشگاه است
در اولی�ن روز از رقابت ه�ای تیروکمان 
قهرمانی جهان که در رده سنی نوجوانان 
و جوانان در لهس�تان در ح�ال برگزاری 
اس�ت، در پای�ان مرحل�ه مقدماتی نتایج 

کمانداران مشخص شد.
ب��ه گ��زارش از رواب��ط عمومی فدراس��یون 
تیروکم��ان، دور مقدمات��ی مس��ابقات جهانی 
تیروکم��ان در لهس��تان در رده نوجوان��ان و 

جوانان در حال برگزاری است.
در  ریکرو جوانان و در مرحله مقدماتی رضا 
ش��بانی با امتیاز ۶۶۰ در رده نهم قرار گرفت. 
وی پس از اس��تراحت در دور نخست باید در 
دور دوم مسابقات حذفی با نماینده سوئد بازی 

کند.
در  ریک��رو جوان��ان و در مرحل��ه مقدماتی 
س��وگند رحمانی با امتیاز ۶۰۹ در رده سی و 
نهم قرار گرفت. وی پس از اس��تراحت در دور 
نخس��ت باید در دور دوم مس��ابقات حذفی با 

نماینده ایتالیا بازی کند.
در کامپوند نوجوان��ان و در مرحله مقدماتی 
ابوالفضل س��لطانی نژاد ب��ا امتیاز ۶۸۹ در رده 
هفدهم ایس��تاد. وی در دور نخست مسابقات 

حذفی با نماینده لهستان بازی خواهد کرد.
در کامپوند نوجوان��ان و در مرحله مقدماتی 
رده  در  امتی��از ۶۸۸  ب��ا  عزی��زی  امیررض��ا 
نوزده��م ق��رار گرف��ت. وی در دور نخس��ت 

 مس��ابقات حذفی ب��ا نماینده لهس��تان بازی 
خواهد کرد.

س��اغر قاس��می در کامپون��د نوجوانان و در 
مرحل��ه مقدمانی با امتی��از ۶۷۳ در رده دهم 
ایستاد. وی پس از اس��تراحت در دور نخست 
بای��د در دور دوم مس��ابقات حذفی با نماینده 

روسیه بازی کند.
در میکس ریکرو جوانان تیم ایران با ترکیب 
رضا ش��بانی و سوگند رحمانی با امتیاز ۱۲۶۹ 
در رده پانزده��م ق��رار گرفت و بای��د در دور 
نخس��ت مس��ابقات مرحله حذفی با ازبکستان 

بازی کند.
در میک��س کامپوند نوجوانان تی��م ایران با 
ترکیب ساغر قاسمی و ابوالفضل سلطانی نژاد 
با امتیاز ۱۳۶۲ در رده ششم قرار گرفت و پس 
از اس��تراحت در دور نخست باید در دور دوم 

مسابقات مرحله حذفی با رومانی بازی کند.

رقابت تیروکمان قهرمانی جهان - لهستان

نتایح کمانداران جوان ایران در پایان مرحله مقدماتی قهرمانی جهان

مربی سپاهان گفت: هدف مجموعه سپاهان 
این اس�ت که برای فصل بعد مقام در ش�ان و 
شخصیت باشگاه که ان شاءالله قهرمانی است 

را به دست آوریم.
رحمان احمدی در گفت وگو با ایسنا درباره نائب 
قهرمانی و نتایج قابل توجه سپاهان در لیگ بیستم 
اظه��ار کرد: وقت��ی تیمی نتیجه می گی��رد و همه 
تمجید می کنند به این دلیل است که گروه بزرگی 
کار و تلاش کردند. از کارگران کارخانه تا مدیرعامل 
باش��گاه، اعضای هیات مدیره، کارمندان باش��گاه و 
همه عوامل پش��ت هم بودند و یک هدف داشتند. 
پیش از ش��روع لیگ بیستم هدف گذاری باشگاه به 
ش��کلی بود که به ۶۵ امتیاز برسیم و حتی تابلوی 
 آن ه��م در رختکن بازیکنان و زمی��ن تمرین قرار 
داده شده بود. او ادامه داد: در ابتدای فصل کادرفنی 
جدیدی بالای س��ر تیم حضور داشت و برای انتقال 
تفکرات به بازیکنان نیاز به زمان بود. طبیعی بود که 
اوایل فصل کمی فراز و نشیب داشته باشیم، چون تفکر 

و نوع فوتبال مان عوض شده بود اما خداراشکر بازی به 
بازی جلو رفتیم و بهتر شدیم. می توانستیم در خیلی 
از بازی ه��ا عملکرد بهتری را از خود نش��ان دهیم اما 
به هر حال ش��رایط طبیعی است و یک تیم همیشه 
نمی تواند پیروز ش��ود، چ��ون تیم ه��ای مقابل هم 
جلوی ما تمام توان شان را می گذارند و می خواهند 
از س��پاهان بزرگ حداقل یک امتیاز کس��ب کنند. 
مربی دروازبان های س��پاهان با بیان این که تلاش، 
زحمت و اتحاد تیمی به ما کمک زیادی کرد، گفت: 
نوع برخورد س��رمربی با بازیکنان، حواش��ی و کلیه 
مس��ائل تاثیرگذار بود و باعث شد چنین عملکردی 
داشته باش��یم. خیلی ها فکر می کنند با این نتیجه 
باید راضی باشیم اما کادر مربی گری دوست داشت 
قهرم��ان ش��ود؛ مخصوصا من و آق��ای نویدکیا که 
اولی��ن تجربه مربی گری مان بود. ب��ا این حال تمام 
س��عی و تلاش مان این بود که شرایطی فراهم کنیم 
که از نظر بدن��ی و کیفی تیم را آماده کنیم. او اضافه 
کرد: خداراشکر این اتفاق افتاد اما چه بهتر که قهرمان 
می شدیم اما در فوتبال ممکن است اتفاقاتی بیفتد که 
در فوتبال طبیعی اس��ت. هر چیزی که بود تمام شد 
و اکن��ون هم داریم کار می کنی��م تا تیم فصل آینده 
را ببندیم. ان ش��اءالله باید ببنیم شرایط چطور پیش 
می رود. از اکنون نمی شود گفت سپاهان برای فصل 
آین��ده مدعی قهرمانی اس��ت، چون تیم ها ش��کل 
نگرفتند اما تمام هدف مجموعه س��پاهان این است 
که برای فصل بعد مقام در شان و شخصیت باشگاه 

که ان شاءالله قهرمانی است را به دست آوریم.

کاپیتان پیش�ین ذوب آهن گفت: مدیران باش�گاه هر سال صورت مساله را پاک 
می کنن�د و اگر همی�ن روند بخواهد ادامه پیدا کند، امس�ال هم مثل س�ال های 

گذشته می شود.
محمد صلصالی در گفت وگو با ایسنا درباره تغییرات اخیر در باشگاه ذوب آهن اظهار کرد: 
ان ش��اءالله ش��رایط باشگاه بهتر شود اما مشکل این مس��ائل نیست، چون چند سال است 
پشت سر هم دارد چنین اتفاقاتی رخ می دهد و مربیان متعددی عوض می شود اما تغییری 
در روند باش��گاه نمی بینیم. به نظر من مش��کل باشگاه این مسائل نیست و فقط می توانیم 

دعا کنیم که شرایط باشگاه بهتر شود.
او ادامه داد: مجتبی حس��ینی مربی بدی نبود اما به هر حال انتظارات از این تیم بیش��تر 
اس��ت. او فرصت داش��ت در نیم فصل بازیکنان بهتر جذب کند ام��ا این کار را نکرد و در 
نهایت چنین نتایجی رقم خورد. من کار حس��ینی را همیش��ه دنبال می کردم و دوس��ت 
داش��تم با ذوب آهن ادامه دهد اما به هر حال ب��رای فصل بعد مربی دیگری روی نیمکت 

خواهد نشست.
کاپیت��ان پیش��ین ذوب آهن در رابطه با مذاکره باش��گاه ذوب آهن ب��ا گزینه های مختلف 
مربی گری گفت: ابتدا بودجه باش��گاه باید مش��خص شود و سپس با مربیان مذاکره کنند. 

برنامه ریزی خیلی مهم اس��ت و مسئولان باش��گاه هر سال صورت مساله را پاک می کنند 
و س��راغ مسائل دیگر می روند. یک سری ها هم فقط هستند و کاری ندارند چه اتفاقی در 
باش��گاه می افتد. نتیجه اش هم همین می شود که تیم دو سه سال است که در قعر جدول 

قرار دارد.
او ب��ا بی��ان این که ما اصفهانی ها غریبه پس��ند ش��دیم و مدام از خارج از اس��تان مربی و 
بازیکن می آوریم، گفت: اینگونه نیست که اصفهان گزینه های خوب نداشته باشد؛ متاسفانه 
نمی خواهن��د ی��ک اصفهانی بیاید. چرا نمی آیند بازیکن س��ازی کنند؟ چرا فقط به دنبال 
مربیان خارج اس��تان هستند؟ چرا مربی سازی نمی ش��ود؟ هر مربی هم که می آیند یک 
مرب��ی ذوب آهن��ی کنارش می گذارند ک��ه بگویند یک بومی را هم آوردی��م. تا چه زمانی 

می خواهیم چنین روندی را ادامه دهیم؟
صلصال��ی اضافه کرد: یک زمان��ی ۹ بازیکن از امیدهای ذوب آهن در بزرگس��الان حضور 
داش��تند اما اکنون وقتی نگاه می کنی��د، از تیم های پایه بازیکنی در تیم حضور ندارد و یا 
دیده نمی ش��وند. باید ریشه یابی ش��ود چرا از تیم های پایه استفاده نمی شود و اگر همین 
روند بخواهد ادامه پیدا کند، امس��ال هم مثل س��ال های گذشته می شود. با حضور دولت 
جدید ممکن است تصمیمات دیگری گرفته شود و امیدوارم شرایط بهتر از گذشته شود.

 چرا بازیکن سازی
یا مربی سازی نمی کنند؟

صلصالی: 
مدیران 
ذوب آهن هر 
سال صورت 
مساله را پاک 
می کنند
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